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INTERPELACJA

W sprawie uporządkowania terenu części działki nr. 97/1 obręb Brzeście.

Pana decyzją w Brześciu na działce nr 97/1 zostało utworzone składowisko odpadów

budowlanych,. Dostaję wiele sygnałów od zaniepokojonych mieszkańców, którzy sprzeciwiają się

takiej praktyce. Działka ta znajduje się w samym centrum Brześcia przy głównej drodze co
zdecydowanie zakłóca estetykę wsi a poza tym hałas towarzyszący pracy kruszarki znacznie

wykracza poza teren działki. Być może potrzebne jest gminie miejsce w którym składowane byłyby

tego rodzaju odpady, ale nie sądzę aby zagruzowanie Brześcia było jedynym rozwiązaniem.

1.Proszę o wyjaśnienie czym spowodowana była decyzja , aby to właśnie w tej lokalizacji

zorganizować składowisko.

2.Czy podziela Pan opinie mieszkańców, że praktyka ta negatywnie wpływana estetykę wsi.

3.Podczas spotkania przed wyborczego z mieszkańcami Brześcia w październiku ubiegłego roku w
odpowiedzi na sygnału mieszkańców obiecał Pan,że ten problem da się załatwić. Proszę o
wyjaśnienie dlaczego do tej pory nie zostało zrobione nawet minimum tej sprawie.
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